
Oogst 2020 

Italië  

Na het desatreuze 2019, lijkt er nieuwe hoop te ontstaan bij de Italiaanse wijnbouwers door een 

oogst die iets boven het gemiddelde uitvalt in volume.  

In het noorden, is er algemene tevredenheid over de Barbera en Nebbiolo.  In de Veneto-regio 

vermoed men dat de ruime waterbeschikbaarheid in de bodem tijdens de laatste 20 zonnige dagen 

de acciditeit wat lager heeft gebracht dan gebruikelijk. In Toscane, waar men vroeg in het seizoen 

enkele zware hagelbuien te verwerken kreeg, heeft de rest van de zomer toch gezorgd voor enige 

recuperatie. De wijnen zullen waarschijnlijk iets lichter en bleker zijn dan gewoonlijk, volgens 

Alesandro Mori (Brunello di Montalcino).  

Centraler werd al rond medio september geoogst op de Flanghina gevolgd een week later door Greco 

en Fiano. Dat is ongeveer 10 eerder dan gebruikelijk.  

In het zuiden is Sicilië bijzonder opgetogen over het seizoen en spreekt men van de beste oogst sinds 

de laatste 10 jaar. De zomer was niet ‘te’ heet waardoor aciditeit goed bewaard kon worden. 

Frankrijk 

In Frankrijk kon men wel een opsteker gebruiken nu dat blijkt dat de Trump-tax ervoor gezorgd heeft 

dat export van Bordeaux-wijnen naar de VS met 46% is teruggevallen en hierdoor de totale export 

cijfer 18% lager ligt voor Frankkrijk dan vorig jaar. Bijna overal is men in Frankrijk drastisch aan de 

slag geweest met een fikse groene oogst ten einde de opbrengsten terug te dringen. In de 

Champagne had men al een onderling akkoord om de opbrengst te limiteren tot 8000 kg/ha en dit 

voorbeeld heeft veel navolging gekend. De angst voor overcapaciteit zit er goed in.  Indirect 

betekenthet dat Frankrijk eigenlijk wel een goed jaar heeft gehad maar vreest dat het de afzetmarkt 

overstijgt. 

Spanje 

In Spanje is de angst die men in Frankrijk kent, werkelijkheid geworden. De oogst heeft die van 2019 

met 14% overtroffen. Reken hierbij dat door Corona het drinkgedrag in Spanje een enorme 

verschuiving heeft gemaakt van wijn naar bier en zoete gemixte alcoholische dranken, dan kan je je 

wel voorstellen dat de wijnbouwers met de handen in het haar zitten. Persoonlijk kan ik bevestigen 

dat het erg eenvoudig is om een tankwagen wit of rood druivensap te kopen voor minder dan 0,5€ 

per liter (geperst, gemaccereerd voor rood en gefilterd.).  

De nieuwe Europese landen 

En nu spreek even over landen met een noemenswaardig volume, zoals Hongarije, Bulgarije,... 

kampen voorlopig nog niet met het probleem van overproductie. De oogst was er vergelijkbaar beter 

dan 2019 maar aangezien het merendeel van de wijn binnen het land wordt geconsumeerd vormt dit 

geen probleem.  

Samengevat : Europa wordt momenteel keihard geconfronteerd met zijn overproductie. Van overal  

uit de klassieke wijnhuizen komen meldingen van oplopene stocks. Dit is natuurlijk interessant voor 

de eindconsument die zeker koopjes kan doen want heel wat wijnhuizen hebben ook nog stocks van 

voorgaande jaren die ze nu graag over de toonbank zien gaan om toch de sales-cijfers te redden. 

Voor ons, Belgische wijnbouwers, is dit natuurlijk minder goed nieuws want de klant kan zijn geld 

slechts éénmaal besteden en de kans is reëel dat dit geld nu liever besteeld wordt aan de 

buitenlandse goede jaargangen die nu goedkoop op markt komen. Ook in het Europees parlement is 

het topic ter discussie op tafel aangezien 11 landen aangegeven hebben deze problemen te 



ondervinden. Er wordt sterk aangedrongen op een striktere EU-aanplant-regelgeving en 

transparantie in subsidies voor wijnpromotie tussen de EU-landen teneinde concurrentievervalsing te 

voorkomen. 

 


